
 

 
 

Besluitenlijst 
 

Onderwerp Horecabeleid 2015-2018 

Portefeuillehouder Wethouder Gerats 

Behandelend ambtenaar W.J. Doelman 

Datum agendering 1 september 

Programmanummer 3 

Voorzitter Coen Van der Gugten 

Secretaris Marc Vinju 

Lokatie Raadszaal 

Tijdstip 17:00-18.30 uur 

Doel van de bijeenkomst In 2008 is de horecanota opgesteld, die in 2012 is geëvalueerd. Naar 
aanleiding daarvan wil het college komen tot een nieuw horecabeleid. In 
voorbereiding daarvan wordt met de Raad van gedachten gewisseld over 
diverse nieuwe voorstellen, die worden verwerkt in het Horecabeleid 2015-
2018. 

Wie neemt uiteindelijk 
het besluit?  

De raad 

Verloop voorgaande 
proces 

Vervolg op de stadsronde van 12 mei 

Inhoud  Voor de tweede keer wordt met de raad en ondernemers en bewoners 
gesproken over de nog te maken beleidskeuzes in het nieuwe horecabeleid. 
 

Vorm bijeenkomst Discussiebijeenkomst. De discussie vindt plaats tussen de aanwezigen. 

Verloop programma Kort terugkijken naar de vorige bijeenkomst, de stadsronde van 12 mei. 
Daarbij wordt stilgestaan met het feit dat er voor die ronde een aantal 
mensen niet uitgenodigd waren.  
Start van de presentatie en discussie aan de hand van stellingen.  

Ruimtelijke faciliteiten Raadszaal 

Technische faciliteiten Presentatiemogelijkheden 

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Deel te nemen aan discussie  
 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde 

Ja: de klankbordgroep horeca, een aantal bewoners uit de binnenstad, 
vertegenwoordigers van de VEBM, Stichting Centrummanagement, Vrienden 
van de binnenstad Maastricht, VOC, KHN-ZL. 

Vervolgtraject Na de stadsronde worden de resultaten van de input van de 
gedachtenwisseling verwerkt in Nota die vervolgens in een stadsronde en 
raadsronde wordt besproken. Vervolgens vindt besluitvorming plaats in de 
raadsvergadering. 

Bijbehorende 
documenten 

Evaluatie 2012 en een brede presentatie van het voorgestelde beleid. 

 
 
 



 

Fractiewoordvoerders De heren Barendse (D66), Passenier  (GroenLinks), Hoen (MV), Limpens (VVD), 
Nelissen (SPM), Beckers (CDA), Steijns (SBM) en Schulpen (PVM). 
 

Genodigden Een dertigtal uitgenodigde gasten woonde de bijeenkomst bij. 

Samenvatting en 
afspraken 

Ter bespreking lagen nieuwe voorstellen, die worden verwerkt in het 
Horecabeleid 2015-2018. Deze voorstellen werden door middel van een korte 
presentatie door de heer Doelman toegelicht waarna de wethouder dit 
vervolgens kort aanvulde. 
Vervolgens was er voor de aanwezige raads- en burgerleden en de vele 
aanwezige genodigden de mogelijkheid tot het stellen van vragen. 
Bewonersplatforms, Horecabond, horecaondernemers en individuele burgers 
maakten vervolgens ruim van deze mogelijkheid gebruik. 
Punten die naar voren werden gebracht waren onder andere: 

- aandacht voor het belang van de burgers omdat het evenwicht tussen 
de belangen van de burgers en de belangen van de horeca is 
verstoord 

- er ligt een relatie tussen horecabeleid en evenementenbeleid en 
terrassenbeleid  

- de politiecijfers geven slechts een beperkte mate van overlast weer de 
laatste jaren, er wordt meer overlast ervaren 

- het melden van overlast heeft geen effect 
- door met de horeca in gesprek te gaan kunnen bewoners ook veel zelf 

oplossen 
- Maastricht staat als woonstad onder druk 
- Er wordt bij handhaving met verschillende maten gemeten 

De resultaten van de input van de gedachtewisseling zal worden verwerkt in 
een Nota die vervolgens in een derde stadsronde zal worden besproken.  

Toezeggingen  Wethouder Gerats zegt toe dat de horecanota zal worden getoetst op de 
integraliteit met andere beleidsvelden zoals terrassenbeleid. 

  

 


